
 

Artikel 41 Vragen  

20 oktober 2024 

Betreft: voorgenomen zandwinning Hamelspoel Herpen  

Geacht college,  

 

DDO is geschrokken van de voorgenomen grootschalige zandwinning aan en in de Putwielen 

Hamelspoel in Herpen. Tijdens de commissie gaf de wethouder aan dat de plannen nog niet bij het 

college bekend waren en dat het louter ging om een vroegtijdige omgevingsdialoog.  

 

Desondanks zijn de plannen voor de initiatiefnemer wel degelijk erg concreet en deze zijn ook al 

ruimschoots met de omgeving in meerdere overleggen gedeeld. Zo weten we dat men voornemens 

is om maar liefst 12 jaar lang aan grootschalige zandwinning te doen op de betreffende plek aan de 

rand van Herpen.  

 

Evident is, dat een dergelijk plan grootschalige gevolgen gaat hebben voor de betreffende omgeving 

in de vorm van geluidsoverlast, trillingen, zandverstuivingen, verkeersonveiligheid én een 

ecologische kaalslag van het gebied. Wij vermoeden dan ook dat het een kwestie van tijd is voordat 

de plannen op de juiste manier bij het college worden aangeleverd. Daarnaast wil DDO voorkomen 

dat grote lucratieve plannen met de nodige belangen het in onze omgeving wederom gaan winnen 

van de wens en de wil van omwonenden, die binnen onze gemeente te vaak het nakijken hebben.  

 

Om een debacle zoals bij de windturbines in de polders bij Lith en het AZC in de Horzak te 

voorkomen waarbij essentiële democratische voorwaarden als draagvlak en participatie het 

onderspit delven stelt DDO dan ook de volgende vragen:  

 

 

1. Heeft de initiatiefnemer inmiddels via de officiële weg haar plannen bij het college kenbaar 

gemaakt?  

 

2. Bent u net als DDO van mening dat draagvlak van de omwonenden een grote rol zou moeten 

spelen? Zo nee, waarom niet?  

 

3. Gaat u, mocht de initiatiefnemer een aanvraag doen, de omwonenden bevragen naar hun 

mening met betrekking tot de plannen? M.a.w. gaat u draagvlak laten meewegen? Zo ja, hoe 

gaat u dat doen? Zo nee, waarom niet?  

 

4. Hoe gaat u de omwonenden in dat geval laten participeren?  

 

 

 

 

 

 



 

 
5. DDO is van mening dat de plannen, zeker in de beoogde mate, een te grote impact zullen 

hebben op het betreffende gebied in Herpen. Deelt u onze mening? Zo nee, waarom niet?  

 
6. DDO ziet dat grote plannen waarbij de belangen groot zijn te vaak ten koste gaan van de 

omwonenden, zoals eerder was te zien bij de windturbines in de Lithse Polder en het AZC in 

de Horzak. Bent u voornemens om, mocht het tot een officiële aanvraag komen, de provincie 

op te roepen de vergunning niet te verlenen om onze inwoners te behoeden voor jarenlange 

industriële bedrijvigheid in de Hamerspoel? Zo nee, waarom niet? 

 

 

Graag zien wij de schriftelijke beantwoording aan de fractievoorzitter van Dynamisch Democratisch 

Oss en de raad tegemoet. 

  

Bij voorbaat dank.  

 

Frank Duijs      Debbie de Graaff 

Raadslid & fractievoorzitter DDO   Commissielid DDO   


